



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 83-62**

under the

**FINANCIAL ADMINISTRATION ACT
(O. C. 83-275)**

Filed April 15, 1983

Under section 56 of the *Financial Administration Act*, the Lieutenant-Governor in Council, on the recommendation of the Board, makes the following Regulation:

2018-38

1 This Regulation may be cited as the *Residence Rental Regulation - Financial Administration Act*.

2 Rental agreements with employees for residential property of the Crown shall be entered into by the Department of Transportation and Infrastructure.

2012, c.39, s.69; 2015, c.44, s.95

3 Agreements under section 2 shall be signed on behalf of the Department of Transportation and Infrastructure by the Minister of Transportation and Infrastructure or an employee of the Department of Transportation and Infrastructure designated by the Minister.

2010, c.31, s.45; 2012, c.39, s.69; 2015, c.44, s.95

4 *Regulation 77-75 under the Financial Administration Act is repealed.*

N.B. This Regulation is consolidated to May 15, 2018.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 83-62**

pris en vertu de la

**LOI SUR L'ADMINISTRATION FINANCIÈRE
(D.C. 83-275)**

Déposé le 15 avril 1983

En vertu de l'article 56 de la *Loi sur l'administration financière*, le lieutenant-gouverneur en conseil, sur la recommandation de la Commission, établit le règlement suivant :

2018-38

1 Le présent règlement peut être cité sous le titre : *Règlement sur la location de résidences - Loi sur l'administration financière.*

2 Le ministère des Transports et de l'Infrastructure est chargé de conclure avec les employés les ententes de location des propriétés résidentielles de la Couronne.

2012, ch. 39, art. 69; 2015, ch. 44, art. 95

3 Le ministre des Transports et de l'Infrastructure ou l'employé du ministère des Transports et de l'Infrastructure qu'il désigne signe pour le compte de ce ministère les ententes conclues sous le régime de l'article 2.

2010, ch. 31, art. 45; 2012, ch. 39, art. 69; 2015, ch. 44, art. 95

4 *Est abrogé le règlement 77-75 établi en vertu de la Loi sur l'administration financière.*

N.B. Le présent règlement est refondu au 15 mai 2018.